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De aanwezigen gaven aan het belangrijk te vinden om de verkeerssituatie van binnenkomst in Neck 
aan de Noorderweg tot aan de Munnikdijk als één geheel te zien en consistentie in de straten aan te 
brengen. Dit zowel voor esthetische argumenten, maar ook voor de veiligheid. Dit zal doorgespeeld 
worden aan de gemeente. 
 
Op voorstel van de gemeente werd gevraagd of bewoners een gesloten verklaring wenselijk vinden, 
om sluipverkeer van de A7 tegen te gaan. Hier konden de aanwezigen zich in vinden en dit zal 
worden teruggekoppeld aan de gemeente. 
 
Het ontwerpplan Noorderweg binnen bebouwde kom Neck is besproken en na de diverse meningen 
te hebben aangehoord, wordt besloten de opmerkingen met de wegbeheerder te delen en gevraagd 
een nieuw concept te maken dat door bewoners wordt ondersteund.  
 
Enkele belangrijke opmerkingen die niet in het gisteren besproken plan stonden: 
-Drempel/snelheidremmende maatregel vóór bebouwde kom bord. Om de snelheid direct heel laag 
te krijgen bij ingang van het dorp. 
-Authentieke uitstraling behouden zoals in het dorp al het geval is 
-Meer snelheidremmende maatregelen 
-Zijn de grastegels bij parkeerplekken echt wenselijk? 
 
De nieuwe opzet dient te veiliger te worden. Enkele mensen hebben aangegeven als werkgroep te 
willen participeren om hier het best mogelijke plan van te maken. 
 
 
Het verzoek om een deel van de Jisperdijk/Zwarteweg als 'Bebouwde kom' aan te merken en hier 
een 30km zone van te maken is besproken. En de officiële aanvraag is door de contactcommissie aan 
de gemeente gezonden. Afgesproken is om zodra de toekenning is afgerond bi j de gemeente, een 
plan te maken met bewoners hoe deze nieuwe bebouwde kom ingericht dient te worden 
 
 
 
Ook zijn aanpassingen op de straat Neck besproken. Dit om veiligheid voor voetgangers te vergroten, 
doorstroming te verbeteren en de weg makkelijker op te komen voor bewoners aan de onderdijk van 
Neck. 
 
  
 
Vanuit de aanwezigen werd gemeld dat enkele grastegels op de Jisperdijk/Zwarteweg verzakt zijn en 
er spleten zijn ontstaan en dit voor gevaarlijke situaties voor fietsers zorgt. Dit is gemeld bij de 
gemeente om HHNK (die deze wegen beheert) hierop te attenderen actie te ondernemen 
 
  
 
Dan werd er ook een opmerking gemaakt dat de zitplek en vuilnisbak bij het gemaal bij de brug aan 
de Oosterdwarsweg / Jisperdijk niet zijn vervangen. Dit zorgt voor rommel, maar ook de fijne plek om 
te genieten van de omgeving is weg. Aan de gemeente is gevraagd de zitplek te herstellen en 
geregeld vuil op te halen. 
 
  
 



Als ingekomen stuk werd de situatie rondom de begraafplaats/parkeerterrein bij de Ringdijk 
besproken. Hier is afwatering problematisch bij de grastegels, waardoor plassen ontstaan en het niet 
verzorgd oogt. Daarnaast is het wegdek niet overal even goed. 
 
Ook kwam ter sprake dat op de Ringdijk vuiloverlast is, en het verzoek of de gemeente hier iets aan 
kon doen. 
 
Tenslotte werd melding gemaakt dat voetpaden in de kern Neck slecht onderhouden worden, net als 
enkele gazons. Zodra we hier de locaties van weten, zal ook hiervoor de gemeente gevraagd worden 
dit op te knappen. 


